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Zwaar vrachtverkeer Moen, Heestert en Avelgem  -  GRUP omleidingsweg

Er werd al veel geschreven over het GRUP omleidingsweg Imog en Moen-Trekweg. Het 
zwaar verkeer in de dorpskern van Moen wordt hier als een uitdaging beschouwd. Vanuit 
een studie en betrokkenheidsoverleg toonden de meeste inwoners een voorkeur voor het 
O-tracé, een versterking van het huidige tracé, dat door natuurgebied loopt en waarvoor 
nieuwe wegen moeten worden aangelegd en eveneens gronden worden verworven.

De gemeenteraad van Avelgem en Zwevegem stelde officieel de vraag aan het Vlaamse 
Gewest een planningsproces en onderzoek te starten om tot een structurele oplossing te 
komen voor de verbinding tussen Zwevegem (Knokke) en Avelgem. Hiervoor zal men 
uiteindelijk een gewestelijk RUP moeten opstarten. De kernen van Avelgem, Heestert en 
Moen zouden hiermee verlost worden van het zwaar verkeer. 

Het O-tracé zal uiteindelijk niet worden gekozen want de Vlaamse overheid wil het 
natuurgebied sparen.

1. Wanneer zal een beslissing genomen worden over het nieuwe gewestelijk RUP? Wat 
is de timing?

2. Het is goed dat de impact op het natuurgebied opgenomen wordt in de keuze van 
het tracé. 

Welke afwegingen worden opgenomen ten aanzien van landbouwstructuren?
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1. Ik heb van de betrokken gemeenten Avelgem en Zwevegem inderdaad de vraag 
gekregen om initiatief te nemen voor een omleidingsweg en de 
verkeersleefbaarheidsproblematiek in Avelgem, Moen en Heestert. Ik heb mijn 
administratie onmiddellijk opdracht gegeven de vraag van de gemeenten te 
onderzoeken in samenspraak met het Agentschap Wegen en Verkeer en het 
departement Mobiliteit en Openbare Werken. Ik verwacht op korte termijn een voorstel 
dat ik aan de Vlaamse Regering kan voorleggen. Ik kan nog niet vooruit lopen op de 
inhoud van de beslissing die de regering daarover zal nemen. Ik kan u wel zeggen dat 
het dossier in voorbereiding is. Ik heb aangedrongen de nodige prioriteit te geven aan 
het onderzoek. Ook de vraag of er initiatief kan en moet genomen worden op 
gewestelijk niveau behoort tot dat onderzoek.

2. Zoals aangegeven in mijn antwoord op uw eerste vraag onderzoekt de administratie 
deze vraag. Het is vandaag te vroeg om concreet in te gaan op de inhoudelijke 
aspecten. De impact op de landbouw en op natuur behoren in elk planproces tot de 
verplichte onderdelen en zullen dus volwaardig deel uitmaken van de afweging. Dat is 
in elk geval het principe. De concrete afweging houdt ook keuzes in en maakt deel uit 
van het op te starten plannings- en besluitvormingsproces.


